
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 30.03.2023. 

                                                                            Z A P I S N I K 

Sa 14. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana, 30.03.2023. u vijećnici Općine 
Podturen s početkom u 19;30 sati. 

Sjednicu je pozivom KLASA: 021-05/23-01/03 ;URBROJ:2109/13-01-23-01 od 24.03.2023. 
sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pisanim putem, te je predsjedavao 
sjednicom. 

Prisutni vijećnici : Damir Srpak, Marijana Cerovec, Josip Lepen, Petra Jambrošić,  Vjenceslav 
Hranilović, Vladimir Sabol,  Rudolf Rajf,  Mladen Božić, Franjo Cerovec, Slavko Kocijan , Krešo 
Balog. 

Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik Općine Podturen, Pročelnica Ruža Šmitran,  Karlo 
Miljančić,  viši stručni referent za financije i proračun, Karmen Dobrovolec, komunalni redar i 
Darinka Mikulić zapisničar.  
 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović, pozdravlja sve nazočne , i otvara raspravu o 
Zapisniku  sa 12.sjednice Općinskog vijeća. 
 
Glasuje se o Zapisniku  sa 12. sjednice Općinskog vijeća ( prisutno 12 vijećnika). 
Bez rasprave, Zapisnik usvojen jednoglasno  ( 12 ZA ). 
 
Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović,  otvara raspravu o Zapisniku  sa 13.sjednice 
Općinskog vijeća. 
 
Glasuje se o Zapisniku  ( prisutno 12 vijećnika). 
Bez rasprave, Zapisnik usvojen jednoglasno  ( 12 ZA ). 
 

Aktualni sat: 

Vijećnik Rudolf Rajf – uređenje ceste u Novkovcu, radovi stoje, sto je s tim? Poljski putovi su 
navoženi, ali nije dobro napravljeno Dosta je kamenja i nije se ugodno voziti sa biciklom. Prije 
je bio navožen žuti pijesak i bilo je bolje. Da li ć se to sanirati? 
Vijećnik Vladimir Sabol –  regulacija prometa-ulaz u Sivicu još nije riješen, iako je bilo rečeno da 
će se to riješiti. Mještani su ogorčeni zbog uplatnica za komunalnu naknadu. Nekim mještanima 
uplatnice su povećane za 100%.Njegovo je mišljenje bilo da je trebalo povećati vrijednost boda 
komunalne naknade, a da površine ostanu iste. 
Ruža Šmitran, pročelnica - komunalna naknada je povećana prema kvadraturama iskazanim u 
katastarskim i gruntovnim izvodima. Neke kuće su duplo veće od prijašnjih zaduženja. 
Napravljena je legalizacija i površine su usklađene. Ako se netko ne slaže, može se žaliti na 
izmjeru.  
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Perica Hajdarović, načelnik- što se tiče radova na križanju u Novakovcu, potrebno je izmjestiti 
kabel T-coma i zatražena je suglasnost, te će se radovi nastaviti dalje po dobivanju suglasnosti. 
Poljski putevi će se i nadalje uređivati. Što se tiče ulaza u Sivicu, dat ne nalog da se iznađe 
tehničko rješenje, da se napravi projekt. Za komunalnu naknadu izvršene su nove izmjere 
kvadrature, popisane su garaže , a to je bio i nalog Državne revizije, a  i svi koji se ne slažu  s 
obračunatom kvadraturom mogu se žaliti. 
Napominje vijećnicima kako treba osnovati Etički odbor i odabrati ugledne članove, osobe koje 
nisu u strankama, treba odabrati i vijeće časti. Ako vijećnici znaju  nekoga tko bi htio obnašati 
ove dužnosti, neka ga slobodno predlože. Sto se tiče optičke mreže ima ponudu od jednog 
poduzeća, biti će dostavljena vijećnicima na razmatranje, za sada je u formi pisma namjere. 
Izradu optičkog kabela bi trebala sufinancirati općina. Sve ovisi o ponudi i varijantama koje će 
vijeće prihvatiti. 
Vijećnik Josip Lepen – da li će se u Novakovcu maknuti ona „ružna“ autobusna kućica? 
Perica Hajdarović, načelnik – biti će maknuta i postavljena nova. 
Vijećnik Franjo Cerovec – zašto naša općina nije išla u optičko povezivanje sa sjevernim dijelom 
Međimurja. Možda smo se mogli uključiti. 
Perica Hajdarović, načelnik – treba zadovoljiti broj stanovnika koji će se priključiti, a to uključuje 
više općina. Općina  Domašinec je već prije išao zasebno. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović – dao je prigovor na obračun površine komunalne 
naknade. Nije isto kat i potkrovlje. Potkrovlje se obračunava umanjeno. Tablica je poslana u 
ured općine i ako netko želi može je koristiti. Treba gledati garaže onako kako je upisano u 
vlasničke listove. 
 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović, otvara raspravu o prijedlogu Dnevnog reda koji je 
dostavljen vijećnicima, te dopunu dnevnog reda po točkama 19., 20. i 21. koja je naknadno 
dostavljena vijećnicima te,  predlaže slijedeći   
 
                                                                Dnevni red: 
 
1.Godišnji obračun Proračuna Općine Podturen za 2022.god.    

2. Izvršenje Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022.god. 

3. Izvršenje Programa gradnje komunalne infrastrukture za 2022. god. 

4. Izvršenje Programa socijalne skrbi Općine Podturen za 2022. god. 

5. Izvršenje Programa javnih potreba u sportu na području Općine Podturen za 2022.god. 

6. Izvršenje Programa javnih potreba u kulturi Općine Podturen za 2022.god. 

7. Izvršenje Programa korištenja sredstava od zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH     

    na  području Općine Podturen za 2022.god. 

8. Informacija – sredstva šumskog  doprinosa u 2022.god. 

9. Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Podturen za 2022.god. 

10.Odluka o usvajanju Izvještaja o provedbi Plana gospodarenja otpadom  za razdoblje 2018 - 

     2023 godine na području Općine Podturen za 2022.god. 

11. Odluka o usvajanju izvješća o radu davatelja javne usluge 

12. IZVJEŠĆE o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Podturen za  

      2022. god. 

13. Zaključak o usvajanju godišnjeg izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području  
      Općine  Podturen u 2022.god. 
14.Zaključak o usvajanju godišnjeg izvješća o primjeni mjera za uređivanje i održavanje  
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      poljoprivrednih  rudina u 2022. god. 

15. Z A K LJ U Č A K o prihvaćanju Izvješće o radu komunalnog redara  Općine Podturen za  
       period od 01.01. 2022. do 31.12. 2022. godine 
16.  Zaključak o  prihvaćanju izvješća o radu općinskog načelnika za period 01.07.-  

       31.12.2022.god.  

17. Odluka o suglasnosti za prijavu na natječaj       
18. Zaključak o potpisu/ne potpisu ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za projekte koji  
      se  financiraju iz mehanizma za oporavak i otpornost   
19. Odluka o kupnji nekretnina u k.o. Podturen 

20. Odluka o prodaji zemljišta u vlasništvu Općine Podturen 
21. Odluka o planu u mreže dječjih vrtića na području Općine Podturen 
 
                               
Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda sa dopunjenim točkama 19.20. i 21. 
 Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 ZA)  usvojilo predloženi 
Dnevni red. 

Točka 1. 

Perica Hajdarović, načelnik, čita podatke o prihodima i rashodima proračuna. Uz izvršenje 
proračuna vijećnicima je dostavljeno i obrazloženje prihoda i rashoda, te Zapisnik inventurne 
komisije. Ako vijećnici imaju pitanja, neka ih postave. 

Glasuje se o prijedlogu  :  Prisutno 11  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova (10 
ZA i 1 glasa SUZDRŽAN) donijelo: Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Podturen za 
2022.god.  
 

Točka 2. 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom 
glasova (11 ZA i 1 glas SUZDRŽAN) donijelo: Izvršenje programa građenja komunalne 
infrastrukture za 2022. 

Točka 3. 
 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom 
glasova(11 ZA i 1 glasa SUZDRŽAN)  donijelo Izvršenje programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2022. 
 

Točka 4. 
 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno ( 12 za) donijelo Izvršenje  Programa Socijalne skrbi za 2022. god 
 
                                                                            Točka 5. 
 
Perica Hajdarović,načelnik- cijene energenata su značajno povišene. 
 
Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće  jednoglasno(12 ZA ) 
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donijelo: izvršenje Programa javnih potreba u sportu na području Općine Podturen za 
2022.god. 
                                                                           Točka 6. 
 
Glasuje se o prijedlogu : Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 ZA )  

donijelo Izvršenje Programa javnih potreba u kulturi Općine Podturen za 2022.god. 

 
Točka 7. 

 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 

jednoglasno (12 ZA) donijelo Izvršenje Programa korištenja sredstava od zakupa 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na     području Općine Podturen za 2022.god. 

 
Točka 8. 

 
Perica Hajdarović, načelnik - ove godine nismo ostvarili prihod od šumskog doprinosa, tako da 
je na ovoj stavci izvršenje nula. 
                                                                             Točka 9. 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom 
glasova (11 ZA i 1 glas suzdržan) donijelo Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja Općine 
Podturen za 2022.god. 

Točka 10. 
 
Perica Hajdarović, načelnik – problem odlaganja otpada i odvoza otpada  je romsko naselje 
Lončarevo čiji stanovnici ne plaćaju odvoz otpada. Vijećnici Rajf, Hranilović i Lepen – problem 
je što se dovozi otpad iz drugih naselja na područje naše općine. Policija zaustavi kombije i 
zabrani im da se smeće odloži, a oni nakon odlaska policije odbace smeće negdje na drugo 
mjesto. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović – znači da se sve više smeća odvaja,  prema izvješću. 
Mještani poštuju pravila a romi ne plaćaju odvoz smeća, nismo isti. Oni dobivaju raznorazne 
pomoći a ne prihvaćaju  nikakve obveze. Uvijek se vraćamo na iste probleme. 
Vijećnik Krešo Balog – mišljenja je da bi u romskom naselju trebalo postaviti kamere da se vidi  
ostavljanje pasa od strane pojedinaca u naselju. 
 
 Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 ZA) 

donijelo Odluku o usvajanju Izvještaja o provedbi Plana gospodarenja otpadom  za razdoblje 

2018 -2023 godine na području Općine Podturen za 2022.god. 

Točka 11. 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 10  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (10 ZA) donijelo  Odluku o usvajanju izvješća o radu davatelja javne usluge. 

Točka 12. 
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Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 10  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 

jednoglasno (10 ZA) donijelo: IZVJEŠĆE o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda Općine Podturen za 2022. godinu 

                                                                       Točka 13. 

Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 10  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (10 ZA) donijelo: Zaključak o usvajanju godišnjeg izvješća o primjeni agrotehničkih 
mjera na području Općine  Podturen u 2022.god. 

                                                                      Točka 14. 

Vijećnik Rudolf Rajf, upozorava na potrebu očuvanja prirode. Napominje kako su paljeni tršćaci 
uz Muru a ništa se nije poduzelo iako svi sumnjaju na počinitelja. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović- neka malo paze na okoliš i zaštitari iz Javne ustanove i 
neka kontroliraju. Tu je i dio pod nadzorom Hrvatskih voda. Ne može samo općina kontrolirati 
okoliš. Ako netko zna tko je taj koji pali, neka kaže njenu i on će ga prijaviti. Svi znaju sve, a nitko 
ne želi prijaviti počinitelje. 
Vijećnik Josip Lepen- je mišljenja da bi trebalo postaviti kamere da se vidi tko to pali. 
Prisutno 10  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (10 ZA) donijelo: Zaključak o 

usvajanju godišnjeg izvješća o primjeni mjera za uređivanje i održavanje poljoprivrednih 

rudina u 2022. god. 

                                                                 Točka 15. 

Perica Hajdarović, načelnik- komunalni redar je bio bolestan i veći dio prošle godine nije radio. 
Poslove komunalnog redara je obavljao on, zaposlenici ureda i komunalni radnik. Pojedincima 
su izdana upozorenja, Išlo se na teren i pokušalo riješiti nagomilane probleme. Sada imamo 
zaposlenog novog komunalnog redara Karmen Dobrovolec  i već ima znatan broj prekršajnih 
prijava. 
Rudolf Rajf, vijećnik – mišljenja je da bi javno trebalo objaviti sve prekršaje komunalnog reda 
 ( fotografije kako su prije objavljivali u udruzi ČAPLJA), možda bi neke bilo sram. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović - sve se objavljuje na stranici općine i svi vide, smatra 
da bi ubuduće  trebalo organizirati odlaganje granja po selima i onda pozvati PRE-KOM da to 
odveze.  Ne smije se dozvoliti da se granje odlaže uz Muru za vuzmenke. Sada bi trebalo nešto 
hitno učiniti da se to sanira. 
Perica Hajdarović, načelnik – 20.04.2023. će biti javna tribina o zbrinjavanju otpada i zaštiti 
okoliša u Podturnu, te poziva sve vijećnike da dođu. Tamo se može raspravljati o načini 
prikupljanja otpada. 
 
 Glasuje se o prijedlogu - Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 ZA) 
donijelo: Zaključak o  prihvaćanju Izvješća o radu komunalnog redara  Općine Podturen za 
period od 01.01. 2022. do 31.12. 2022. god. 
 

Točka 16. 
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Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
većinom glasova  (11 ZA i 1 glas SUZDRŽAN) donijelo: Zaključak o  prihvaćanju izvješća o radu 
općinskog načelnika za period 01.07.- 31.12.2022.god. 

Točka 17. 

Perica Hajdarović, načelnik – pred vijećnicima je model sufinanciranja izgradnje kanalizacije u 
preostalim naseljima općine. Općina bi se trebala obvezati da će sufinancirati predloženu 
investiciju u iznosu od 10 % sredstva iz proračuna. Ukoliko ne bude dovoljan broj priključaka 
 ( onoliko koliko je planirano i prijavljeno na javni poziv) općina će morati platiti cjelokupnu 
investiciju. Sufinancira se  postavljanje asfalta u širini od 3 metra. 
Vijećnik Josip Lepen – treba realno procijeniti moguć broj priključaka. Neka gradilišta su 
spojena. Neke kuće su ruševine i nemaju stanovnika. Broj priključaka smanjiti na prihvatljivu 
mjeru za općinu. 
Vijećnik Damir Srpak – da li su riješeni svi imovinsko-pravni poslovi oko zemljišta za gradnju 
kanalizacije. 
Perica Hajdarović, načelnik  – Međimurske vode imaju Povjerenstvo koje to rješava. 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović – pročistač u Podturnu se dograđuje i povećava. Mi kao 
općina smo već dosta toga financirali oko gradnje pročistača i kanalizacije. Sa asfaltiranjem ulica 
nakon izgradnje kanalizacije su bili problemi u svim općinama. Ako je potrebno platiti tih 10 % 
onda ćemo platiti. Ali ne možemo platiti i sve troškove ponovnog postavljanja asfalta cca 2 
milijuna eura. 
Perica Hajdarović, načelnik- ako vijeće prihvaća ovaj prijedlog Međimurske vode će pripremiti 
sve za prijavu na javni natječaj. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 ZA) 
donijelo: ODLUKU o suglasnosti za prijavu na natječaj: MEHANIZAM ZA 

OPORAVAK I OTPORNOST NACIONALNI PLAN OPORAVKA I OTPORNOSTI 

2021. - 2026.C1.3. Unaprjeđenje vodnog gospodarstva i gospodarenja otpadom C1.3. 

R1-I1 Program razvoja javne odvodnje otpadnih voda-C1.3. R1-I2 Program razvoja 

javne vodoopskrbe 
Točka 18. 

 
Perica Hajdarović, načelnik – nije moguće istodobno graditi vrtić i kanalizaciju. Odobrena su 
nam sredstva iz programa za oporavak i otpornost  za dogradnju vrtića u Sivici u iznosu od 2,5 
milijuna kuna, a  ukupna investicija dogradnje vrtića  iznosi više od 9 milijuna kuna. 
Predlaže da se za sada odustane od dogradnje vrtića, a da se ide na izradu projektne 
dokumentacije za općinski vrtić na velikoj čestici u Sivici. 
Vijećnik Vladimir Sabol – kako to odjednom vrtić košta devet milijuna kuna. Ne zna što bi 
rekao na tu cijenu. 
Perica Hajdarović, načelnik  – to je procjena projektanta prema troškovniku. Dokumentacija 
je napravljena i toliki su troškovi. Mi smo mislili da će biti dovoljno cca 5 milijuna kuna.  
Vijećnica Marijana Cerovec – jako je zainteresirana za izgradnju novog vrtića. Čini joj se da je 
bolje graditi novu zgradu. Sto se tiče škole u Sivici, ona će sigurno ići u program cjelodnevne 
škole. Potrebno je napraviti energetski certifikat i riješiti vlasništvo škole da se ista može 
prijaviti na natječaj  za energetsku obnovu. 
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Glasovanjem vijećnici odbijaju potpis predloženog ugovora –Prisutno 12 vijećnika. Protiv 
potpisa predloženog Ugovora 10 vijećnika i 2 vijećnika suzdržan. 
 

Točka 19. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - kupuje se zemljište za izgradnju rotora na ulazu u Podturen. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova 
 ( 11 ZA i 1 glas PROTIV) donijelo: Odluku o kupnji nekretnina u k.o. Podturen. 
 

Točka 20. 
 

Perica Hajdarović, načelnik - raspisao bi se javni natječaj za prodaju svih gradilišta u Lončarevu 
naselju. Natječaj će se raspisivati dva puta godišnje do prodaje svih preostalih parcela. 
 
Glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 ZA) 
donijelo: Odluku o prodaji zemljišta u vlasništvu Općine Podturen. 
 

Točka 21. 
 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu :  Prisutno 12  vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (12 ZA) donijelo O  D  L  U  K  U  o  planu mreža dječjih vrtića na području Općine 
Podturen. 
 
Dovršeno u 21,25 
 

Zapisničar:                                         Predsjednik Općinskog vijeća: 

Darinka Mikulić                                                                     Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 


